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   Protokół  XV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  16 stycznia 2020 roku 

 

                Obrady piętnastej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 945. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecny radny   Mirosław Małecki ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

4. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

5. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

6. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

7. Konrad Kokowski – Adwokat, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych oraz mieszkańcy Włoszczowy.  

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady piętnastej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 14 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian 

do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie w punkcie 5.3 projektu uchwały w sprawie 

„przyjęcia na 2020 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Włoszczowa oraz 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane. 

Przewodniczący Rady -  poddał pod głosowanie przyjęcie zmiany w porządku obrad.  

Głosowanie: 14 głosów „za” zmiana został przyjęty. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz 

z  wprowadzoną zmianą. 

 Głosowanie: 14 głosów „za” porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu     XIV sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z  XIV sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmieniająca  uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

2) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok, 

3) przyjęcia na 2020 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Włoszczowa oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 

będzie przyznawane.  

6.  Sprawy różne. 
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7. Zamkniecie obrad. 

  

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XIV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XIV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 20 grudnia 2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  XIV sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XIV sesji Rady Miejskiej w dniu 20 grudnia  2019r. podjęto   

12 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 23 grudnia  2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym – 9 uchwał, 

− w dniu 23 grudnia 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 

7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 4 uchwały, 

−  w dniu 20 grudnia 2019r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 8 uchwał. 

 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XIV sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 17 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem otrzymali  

Radni w materiałach. Projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu stałych Komisji Rady 

Miejskiej, dzięki temu na sesji będą sprawniej podejmowane uchwały.    

Do punktu 5.1 

zmieniająca  uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 

oraz ustalenia stawki tej opłaty  

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 

Jarosław Czechowski Zarządzanie Nieruchomościami – poinformował, iż ma kilka pytań 

związany z opłatą za odbiór śmieci. Ustawa nakłada obowiązek segregacji śmieci i to jest 

zrozumiałe. Zadał trzy pytania: 

➢ Gmina Włoszczowa ogłosiła przetarg na odbiór odpadów komunalnych , czy została 

sporządzona specyfikacja, czy było żądane od firmy, która będzie wykonywała odbiór 

śmieci, czy  był wykaz co się składa na kwotę 12 zł. np. opłata za składanie na 

wysypisku jaka jest kwota zysku , ale co konkretnie wchodzi   w tą kwotę 12 zł. 

Podejmując decyzję jest to zasadne aby znać składowe dający również obraz dla Rady 

przy podejmowaniu uchwały. 

➢ przeprowadzona została rozmowa z członkami Wspólnot Mieszkaniowych o sprawach 

organizacyjnych i finansowych ponieważ w uchwale jest wzmianka odnośnie, że jeśli 

w śmieciach sortowanych znajdą się śmieci nie sortowane mieszkańcy będą płacić 

karę. Kto będzie oceniał czy te śmieci są dobrze posortowane, czy też źle 

posortowane, czy będzie jakiś system odwoławczy. Będzie problem jeśli kara zostanie 

naliczona  jak to się przeniesie na mieszkańców nie ma odpowiedzialności zbiorowej. 

Nie ma altan i śmieci są wrzucane również i przez mieszkańców nie zamieszkujących 
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bloki, często obserwuje się, że ktoś podjedzie samochodem bądź rowerem i wrzuci 

śmieci nie segregowane, a karę muszą ponieść mieszkańcy bloku, należy się 

zastanowić jak tą kwestię rozwiązać, żeby to nie było krzywdzące dla osób, które 

segregują śmieci. 

➢ wracając do pytania pierwszego związanego z ceną  czy jest pozycja Winien i Ma 

firma, która wygra przetarg czy będzie sprzedawała np. złom i inne surowce wtórne, 

czy dochody z tej sprzedaży są uwzględnione w stawce, czyn  stawka jest oparta na 

Winien, czy Winien pomniejszony o Ma czyli kwoty, które zostaną uzyskane ze 

sprzedaży surowców wtórnych. 

Poinformował, iż współpracuje z samorządem ościennych miast np. Jędrzejów, Sędziszów 

borykają się z pewnymi problemami odnośnie odbioru śmieci. Dwie kadencje wcześniej Rada 

podjęła decyzję, że to Gmina ogłasza przetarg,  z tego miejsca należy pochwalić samorząd 

Gminy Włoszczowa i włodarzy, że nie ma takich problemów jak w ościennych Gminach 

i miastach. Ten system we Włoszczowie działa dość sprawnie firmy, które odbierają odpady 

komunalne mają obowiązek dostarczyć pojemniki. To był bardzo dobry pomysł i duże słowa 

uznania dla radnych poprzedniej kadencji i obecnej, że tego systemu nie zmieniła  jest to 

bardzo dobre rozwiązanie pokazuje to praktyka. Obserwuje się problemy  w innych Gminach 

jak się zmienia operator to i zmiana pojemników, staje się problem dla mieszkańców. Nasz 

system niech dalej pozostanie jest dobry nie mamy problemów z dostawą pojemników. 

Michał Ślęzak Naczelnik Wydziału MRO – odniósł się do zadanych pytań przez pana 

Jarosława Czechowskiego  Zarządcy Nieruchomości poinformował, odnośnie poruszonej 

pierwszej kwestii w dniu wczorajszym na posiedzeniu stałych Komisji Rady ta sprawa była 

dokładnie omawiana wszystkie składniki opłaty zostały podane i omówione. Przetarg został 

zorganizowany zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych, na Gminę został narzucony 

obowiązek ogłoszenia przetargu Unijnego, w przetargu mogą uczestniczyć wszystkie firmy 

krajowe jak również i firmy znajdujące się w Unii Europejskiej. Zgodnie z ustawą 

o zamówieniach publicznych  nie ma innej opcji jak tylko  taka  aby dołączyć do niej 

specyfikację zamówienia wraz z innym załącznikami, takie ogłoszenie znajduje się 

w Biuletynie Informacji Publicznej i można się z nim zapoznać.  Co znajduje się w stawce, 

stawka nie zawiera tylko i wyłącznie kwoty  związanej z zagospodarowaniem i transportem  

odpadów, bo na ten element był ogłoszony przetarg. Przetarg był zorganizowany na zbiórkę 

i podanie przez firmę kwoty za każdą zebraną tonę i potem zagospodarowaną w ofercie ta 

stawka jest rozbita. D stawki doliczono koszty związane z utrzymaniem i tworzeniem 

punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Następnie obsługa administracyjna 

całego systemu. Edukacja ekologiczna, wyposażanie nieruchomości w pojemniki jak również 

usuniecie odpadów komunalnych z miejsc nieprzeznaczonych do ich składowania 

i magazynowania.  Stawka w naszej Gminie nie jest wygórowana zawiera szeroki wachlarz 

usług dla mieszkańców. Kwestia związana z segregacją, to nie Gmina  ustaliła zasady 

i warunki  jak ma przebiegać selektywna zbiórka, nasza uchwała zawiera stawkę związaną 

z podziałem na selektywna zbiórkę i na zmieszane. Ustawa teraz zmienia , że my mamy te raz 

obowiązek  naliczania opłaty za selektywna zbiórkę odpadów, za nieselektywne nikt nie może 

złożyć takiej deklaracji będzie naliczana kara. Teraz pytanie, czy do tej pory Gmina mając 

taki mechanizm, czy zastosowała kary wobec budynków wielorodzinnych, czy też 

jednorodzinnych na dzień dzisiejszy nie zastosowała. Były stosowane upomnienia, 

prowadzone były kontrole tak jak to mówi ustawa na budynkach wielorodzinnych jest 

odpowiedzialność zbiorowa. Jeśli się trafi jeden przypadek i to stwierdzi firma to nic się nie 

stanie, natomiast jeśli się to będzie systematycznie powtarzało nie będzie tej selektywnej 

zbiórki będą nakładane kary zgodnie z ustawą , a nie uchwałą będzie odpowiedzialność 

zbiorowa. Jeśli chodzi o pytanie związane z karą , nasza Gmina ma wprowadzona najniższą 

karę czyli tz. dwukrotność  opłaty bazowej. Jest możliwość wprowadzenia trzykrotności 

lub czterokrotności 80-90 % Gmin wprowadza  w tej formie  nikt nie chce karać 

mieszkańców chcemy uczyć tej segregacji. 
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Burmistrz – poinformował, iż temat śmieci  zagospodarowanie odpadów  w naszym kraju od 

dłuższego czasu trwa debata publiczna przewija się ona za pośrednictwem mediów, że 

problem śmieciowy można określić funkcjonuje w całej Polsce. Dzisiejsza uchwała 

i specyfika tej uchwały nie jest wymysłem Burmistrza ani Rady Miejskiej jest konsekwencją 

przyjętych przepisów prawa, które musimy realizować. Pan Naczelnik wyjaśniał w zakresie 

zagospodarowania odpadów stosowania kar itd. może przewijać wiele aspektów, kwota już od 

wielu lat za odbiór odpadów nie jest również wymysłem Burmistrza, Rady Miejskiej Wysoka 

Rada może tą kwotę zatwierdzić bądź nie zatwierdzić, a wynika ona z ogłoszonego przetargu. 

Mówiąc kolokwialnie jaka firma by wygrała  to dzieli się przez ilość mieszkańców  od, 

których są deklaracje w Gminie Włoszczowa jest 16 250 osób dzieli się to na kwotę najniższą 

z przetargu bo tak to funkcjonuje. W przetargu uczestniczyła tylko jedna firma  jest to nasza 

Spółka PGKiM i na tej podstawie ustalona jest kwota o ilości mieszkańców. Czy ta kwota jest 

duża czy mała sami państwo ocenicie,  w naszym województwie zostały już rozstrzygnięte  

przetargi stawki oscylują od 14 do 18 zł. od osoby  w naszej Gminie stawka wynosi 12 zł. 

i wynika ona z postępowania przetargowego dobrze się stało, że była tylko jedna firma i to 

nasza Spółka  i tu są dodatkowe aspekty co przyniosą wartość dodatnią w zakresie 

przyjmowania i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy Włoszczowa.    

Przewodniczący Rady – podziękował Burmistrzowi za wystąpienie  i zwrócił się z pytaniem 

czy są jeszcze pytania  do uchwały, więcej pytań nie wniesiono.   

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za” 1głos wstrzymujący  

podjęła uchwałę Nr XV /113/20 w sprawie zmieniająca  uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

Do punktu 5.2 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami „za” 1głos wstrzymujący  

podjęła uchwałę Nr XV /114/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 

rok. 

Do punktu 5.3 

przyjęcia na 2020 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Włoszczowa oraz 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  14 głosami „za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr XV /115/20 w sprawie przyjęcia na 2020 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty 

za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Włoszczowa oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane. 

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w temacie spraw 

różnych. 

Radny Roman Sybis – zwrócił się w imieniu mieszkańców  osiedla Armii Krajowej z prośba 
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do pana Burmistrza aby został zamontowany próg zwalniający na drodze osiedlowej przy 

parkingu. Przed remontem tego odcinka drogi wcześniej był próg zwalniający obecnie go nie 

ma zamontowanie tego progu zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców bo niektórzy kierowcy 

na tym odcinku poruszają się samochodami dość szybko. 

Radny Michał Szafrański – zwrócił się do pana Burmistrza z bieżącą prośbą jadać na sesję 

widziałem wypadek  nie ma ostrej zimy lecz drogi są bardzo śliskie czy jest możliwość 

puszczenia piaskarek aby posypane zostały piaskiem te drogi. 

Burmistrz -  przypomniał radnym, iż trzeba się stosować do obowiązujących przepisów 

wszelkie interpelacje, wnioski  składa się na piśmie, które są później publikowane na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej ten przepis musi być stosowany i należy się trzymać tej 

reguły. Jeśli chodzi o pytanie radnego Michała Szafrasńskiego   każdy Zarządca odpowiada 

za swoją drogę, ten wypadek wydarzył się na drodze powiatowej przekaże się ten wniosek do 

Zarządców dróg. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa chciałby zabrać jeszcze głos w temacie 

spraw różnych, więcej pytań nie wniesiono.  

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek obrad 

i zamknął obrady piętnastej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                   Protokołował 

 

                                                                                                               Mirosław Witkowicz 


